
 
 
Artikel 41 vragen: voorrang voor statushouders op een sociale huurwoning te willen 
verbieden 
 
Minister Mona Keijzer heeft aangegeven de voorrang voor statushouders op een sociale 
huurwoning te willen verbieden. Volgens de minister kan de woningnood op deze manier 
opgelost worden. In een column van het Brabants Dagblad op 12 maart is te lezen dat 
een flink aantal Brabantse gemeenten de noodklok luiden omdat ze van mening zijn dat 
de minister op deze manier een vals beeld schetst. 
GroenLinks heeft een aantal vragen aan het college: 
 

− Heeft de gemeente Oss deelgenomen aan dit initiatief? 
Zo nee, waarom niet? 

−  Is de gemeente Oss uitgenodigd om de brief te ondertekenen? 
− Staat het college achter de inhoud van de brief? 
− Is de inhoud van de brief openbaar? 
− Is het college bekend met de cijfers van het CBS welke op maandag 10 maart 

door het Brabants Dagblad zijn gepubliceerd over sociale huurwoningen die 
vergeven zijn aan statushouders? 

− Is het college bekend met het wetsvoorstel nieuwe regels inzake huisvesting 
vergunninghouders? 

− Staat het college achter dit wetsvoorstel en is de wettelijke huisvestingstaak voor 
statushouders voor de gemeente Oss met dit voorstel nog uitvoerbaar?  

− Heeft het college gereageerd op de consultatie voor het desbetreffende 
wetsvoorstel? 

− Zo nee, waarom niet? 
 
GroenLinks is van mening dat de uitingen van de minister bijdragen aan discriminatie en 
ondergraven het draagvlak in de samenleving om mensen hier te laten integreren. 
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